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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v torek, 26.05.2015 ob 17.00 uri v sejni sobi občinske uprave na Tišini 
 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih vseh 15 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Slavko CENER, Tibor CIGUT, 
Damjan FICKO, Oto FLISAR, Vinko GAJŠT, Ivan HORVAT, Milan KAROLI, Franc KNAUS, Danijel KOLMAN, 
Danijel KOVAČ, Franc KOVAČ, Saško KUHAR, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Ernest SERDT.  
 
OSTALI PRISOTNI: 
Milena AUGUŠTIN   - predsednica Nadzornega odbora občine Tišina 
Aleksandra KAROLI   - predsednica Odbora vaških skupnosti 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ  - v.d. direktorice občinske uprave 
Mateja CELEC    - računovodkinja 
Dušan HAUKO    - vodja režijskega obrata 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica  
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
Pri tej točki je g. župan dal v razpravo zapisnik 6. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal zapisnik na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 66: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA Z 
DNE 14.04.2015 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
 
 
K TOČKI 3 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 6. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 6. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 4 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
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ŽUPAN je podal dnevni red za 7. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlagani dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so nato soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 
DNEVNI RED 7. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 
 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 6. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
3. Poročilo o izvršitvi sklepov 6. redne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Obravnava in sprejem dnevnega reda 7. redne seje OS občine Tišina 
5. Predlog Statuta občine Tišina – II. obravnava 
6. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja gospodarske javne službe 

oskrbe s pitno vodo na območju Občine Tišina – II. obravnava 
7. Premoženjska bilanca občine Tišina na dan 31.12.2014 
8. Predlog Sklepa, da se v skladu s 17. členom poslovnika opravi razprava  na občinskem svetu na temo: 

Zakaj ima občina dvojna merila za občane občine Tišina za urejevanje določenih zadev? Koliko hiš je 
ogroženih ob vodotoku Rastika, koliko ob odvodnem jarku Erjavec? Ali je javno dobro res čiščenje 
privatnih zemljišč? 

9. Tekoča problematika 
10. Vprašanja in pobude 
 
 
K TOČKI 5 
 
PREDLOG STATUTA OBČINE TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
 
ŽUPAN je uvodoma obvestil člane občinskega sveta, da na predlog Statuta občine Tišina v II. obravnavi ni 
bilo vloženih amandmajev. 
 
Obrazložitev k tej točki je podal g. Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije.  
 
G. župan je v nadaljevanju podal Statut občine Tišina v obravnavo v skladu z 80. členom poslovnika, ki 
pravi, da občinski svet razpravlja po vrstnem redu o vsakem členu predloga. Ko občinski svet konča z 
razpravo o posameznem členu predloga odloka, glasuje o predlogu v celoti. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Tibor CIGUT in Franc KNAUS. 
 
ŽUPAN je pred glasovanjem občinski svet seznanil, da je potrebno za sprejem statuta 2/3 večina. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta 
so z večino  (15 prisotnih, ZA = 14, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 67: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG STATUTA OBČINE TIŠINAV DRUGI OBRAVNAVI. 
2. STATUT OBČINE TIŠINA SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE. 
Sklep je bil sprejet. 

 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA GOSPODARSKE 
JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO NA OBMOČJU OBČINE TIŠINA – II. OBRAVNAVA 
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ŽUPAN je uvodoma obvestil člane občinskega sveta, da na predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o načinu opravljanja gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine Tišina v II. 
obravnavi ni bilo vloženih amandmajev. 
 
Obrazložitev k tej točki je podal vodja režijskega obrata Dušan HAUKO. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da je odbor obravnaval Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja 
gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine Tišina v drugi obravnavi in predlaga 
občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini.  
 
Tibor CIGUT, predsednik statutarno pravne komisije je povedal, da je statutarno pravna komisija na svoji 
7. seji dne 13.05.2015 obravnavala Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu 
opravljanja gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine Tišina – II. obravnava. 
Mnenja je, da je predlagani Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu opravljanja gospodarske 
javne službe oskrbe s pitno vodo na območju občine Tišina, skladen z veljavno zakonodajo in kot tak 
primeren za obravnavo in sprejem. 
 
G. župan je v nadaljevanju podal predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o načinu 
opravljanja gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo na območju Občine Tišina v obravnavo v skladu 
z 80. členom poslovnika. 
 
V razpravi je sodeloval Danijel KOLMAN. 
 
Nadaljnjih prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so z večino (15 prisotnih, ZA = 13, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 68: 
 

1. OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O NAČINU OPRAVLJANJA GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO NA 
OBMOČJU OBČINE TIŠINA. 

2. ODLOK SE OBJAVI V URADNEM LISTU REPUBLIKE SLOVENIJE 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 7 
 
PREMOŽENJSKA BILANCA OBČINE TIŠINA NA DAN 31.12.2014 
 
Obrazložitev je podala računovodkinja Mateja CELEC. 
 
Milena AUGUŠTIN, predsednica nadzornega odbora je povedala, da se je nadzorni odbor seznanil in 
obravnaval Premoženjsko bilanco občine Tišina na dan 31.12.2014 in po razpravi predlaga občinskemu 
svetu, da jo obravnava in se z njo seznani.  
 
G. župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG SKLEPA, DA SE V SKLADU S 17. ČLENOM POSLOVNIKA OPRAVI RAZPRAVA  NA OBČINSKEM 
SVETU NA TEMO: ZAKAJ IMA OBČINA DVOJNA MERILA ZA OBČANE OBČINE TIŠINA ZA UREJEVANJE 
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DOLOČENIH ZADEV? KOLIKO HIŠ JE OGROŽENIH OB VODOTOKU RASTIKA, KOLIKO OB ODVODNEM JARKU 
ERJAVEC? ALI JE JAVNO DOBRO RES ČIŠČENJE PRIVATNIH ZEMLJIŠČ? 
 
ŽUPAN je podal pojasnila k gradivu. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali: Danijel KOLMAN, Vinko GAJŠT, Ernest SERDT, Milan KAROLI, Viktor OBAL in Oto 
FLISAR. Odgovore na zastavljena vprašanja je podal župan. 
 
ŽUPAN je v nadaljevanju podal predlog sklepa člana občinskega sveta Danijela Kolmana:  
1. Občinski svet ugotavlja, da občani niso enakovredno obravnavani glede čiščenja in urejevanja 

vodotokov v občini. Zato predlaga županu, da v bodoče uporablja enaka merila in enakovredno 
obravnava vse občane pri urejevanju in čiščenju jarkov, vodotokov in odvodnih jarkov v občini, ne 
glede na to v čigavi lasti so, če so ti življenjsko ogroženi. 

2. Župan do naslednje seje pripravi podatke, koliko hiš je bilo ogroženih ob vodotoku Rastika in koliko ob 
odvodnem jarku Erjavec, v letu 2014 zaradi večjega deževja in visoke podtalnice.  in je povedal, da se z 
njim ne strinja. 

 
ŽUPAN je povedal, da se s predlaganim sklepom ne strinja. Podatke koliko hiš je bilo ogroženih, pa so že 
bili podani. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta niso (14 prisotnih, ZA = 1, PROTI = 8) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 69: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA UGOTAVLJA, DA OBČANI NISO ENAKOVREDNO OBRAVNAVANI GLEDE 
ČIŠČENJA IN UREJEVANJA VODOTOKOV V OBČINI. ZATO PREDLAGA ŽUPANU, DA V BODOČE UPORABLJA 
ENAKA MERILA IN ENAKOVREDNO OBRAVNAVA VSE OBČANE PRI UREJEVANJU IN ČIŠČENJU JARKOV, 
VODOTOKOV IN ODVODNIH JARKOV V OBČINI, NE GLEDE NA TO V ČIGAVI LASTI SO, ČE SO TI 
ŽIVLJENJSKO OGROŽENI. 
Sklep ni bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 9 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- dolgovi za komunalne storitve po naseljih: predstavljeni je bil skupni dolg do občine po posameznih 

naseljih. 
- Bathanyijev dvorec na Tišini: Pridobljeno je gradbeno dovoljenje. Usklajujejo se notranji načrti z 

bodočimi uporabniki – izvajalci storitev v stavbi. Prav tako potekajo, po naših informacijah razgovori z 
možnimi izvajalci, ki jih seveda izbere zasebni partner dr. Dean Koveš. Tako da se bo gradilo, samo pač 
je potrebno malo več časa.  

- Nasipi na Muri: Izvajajo se dela na sanaciji nasipov na reki Muri. Dela se izvajajo v  dolžini cca 650 m. V 
nasip se je vdelala glina, ki je že prej imela občina Tišina deponirano v Petanjcih. Da se prepreči 
precejanje vode skozi napis. Ta material je bil dosti boljši kot tisti, ki ga je imel na razpolago izvajalec 
sanacije.  Nasip se je nadvišal za 80 cm. Prav tako se bo saniral betonski del nasipa.  

- Fasada na občinski stavbi: kot se lahko vidi se izvaja obnova fasade na občinski zgradbi, kjer se ob 
enem izvaja tudi energetska sanacija stavbe.  

- Zavarovanje terjatev občine Tišina: Svetnike občine Tišina seznanjamo, da smo na podlagi že odprtih 
izvršilnih postopkov v katerih so dolžniki naši občani, uspešno opravili tudi zavarovanje terjatve z 
vpisom v zemljiško knjigo. To pomeni, da smo se z višino naše terjatve vpisali na nepremičnino 
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(zemljišče) dolžnika z vknjiženo hipoteko oziroma zaznambo lastninske pravice. V bodoče bomo vse 
izvršilne postopke dolžnikov, ki imajo večje neporavnane obveznosti do občine Tišina nadaljevali na 
način vpisa dolga v zemljiško knjigo.  

 
Aleksandra KAROLI je povedala, da se odbor vaških skupnosti ni sestal in zato nima nobenih vprašanj. 
 
 
K TOČKI 10 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
ŽUPAN je uvodoma podal odgovore na zastavljena vprašanja s prejšnje seje. 
 
Odgovor na vprašanja člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA, ki se nanašajo na obravnavo 
Zaključnega računa proračuna občine Tišina za leto 2014. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Franca KNAUSA ob obravnavi poročila Zavoda PIP. 
 
Franc KNAUS je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na vprašanja člana občinskega sveta g. Ivana HORVATA in g. FRANCA KOVAČA ob obravnavi 
poročila Policijske postaje Murska Sobota. 
 
Ivan HORVAT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
Franc KOVAČ je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Danijela KOLMANA in sicer Kdo lahko na seji OS postavlja 
vprašanja in daje pobude? Ali lahko v bodoče pod točko Vprašanja in pobude debatirajo in postavljajo 
vprašanja tudi občanke in občani? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Viktorja OBALA glede ceste Murska Sobota – Gederovci. 
 
Viktor OBAL je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
  *     *     *     *     * 

 
Franc KOVAČ je glede intervencijskih del visokovodnih nasipov zastavil naslednji vprašanji: 
- Ali se bo obstoječi betonski varovalni zid samo ometal ali bo ojačan tudi v globino in širino? 
- Ali se lahko na koncu zemeljskega dela nasipa (pri Kocetu) postavi zapornica? 
 
ŽUPAN je glede betonskega zidu povedal, da je bil na ogledu statik, ki je ta betonski zid pogledal in bi naj 
bil v redu kar se tiče statične stabilnosti, ker pa v nekaterih delih pušča, ga bodo premazali oziroma 
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ometali z materialom iz Keme Puconci. Kar se tiče zapornice, pa se bo ta pobudo poslali ARSO-ju, ker je to 
v njihovi pristojnosti. Predlagal je, da bi se postavile take ovire, ki bi omogočale normalni prehod pešcev in 
kolesarjev.  
 
Franc KOVAČ je bil s podanimi odgovori zadovoljen 
 

*     *     *     *     * 
 

Danijel KOLMAN je podal idejo, da je naloga svetnikov, da pripravlja pogoje za razvoj gospodarstva, 
kmetijstva in turizma. Na podlagi tega je iskal rešitev, kako bi zagotovili oziroma kako bi začeli v pogon 
zagnati Turistično informacijski center (TIC). Govoril je s predstavniki Ustanove dr. Šiftarjeve fundacije, 
kateri so potrdili in zelo toplo sprejeli to idejo. Zato je v nadaljevanju na podlagi soglasja s predstavniki 
Ustanove dr. Šiftarjeve fundacije predlagal, da občinski svet sprejme sklep, da se v sodelovanju z Ustanovo 
dr. Šiftarjevo fundacijo začnejo aktivnosti za vzpostavitev TIC-a v objektih Ustanove dr. Šiftarjeve fundacije 
na Petanjcih. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 15) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 70: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE V SODELOVANJU Z USTANOVO DR. ŠIFTARJEVO 
FUNDACIJO, KI JE ŽE PODALA PREDHODNO SOGLASJE, ZAČNEJO AKTIVNOSTI ZA VZPOSTAVITEV TIC-A V 
OBJEKTIH USTANOVE DR. ŠIFTARJEVE FUNDACIJE NA PETANJCIH. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Danijel KOLMAN je v nadaljevanju zastavil naslednja vprašanja: 
- Kako daleč je zadeva obnova gasilskih domov v zvezi z izplačili evropskih sredstev? 
- Zakaj je zamrla zadeva okrog TIC-a v Gederovcih? 
- Kako daleč smo s pridobitvijo zgradbe bivšega mejnega prehoda v Gederovcih? 
Prosil je za pisne odgovore do naslednje seje. 
 
ŽUPAN je povedal, da bodo pisni odgovori podani do naslednje seje. 
 

*     *     *     *     * 
 
Ernest SERDT je zastavil naslednje vprašanje: 
- Kako potekajo pogovori z lastniki drevesnice na Tišini glede ponovne oživitve proizvodnje v tem 

kompleksu? 
 
ŽUPAN je pojasnil, da je bil vedno odgovor, da se bo zadeva vzpostavila nazaj in se bo nadaljevalo s 
proizvodnjo. Lastnik zemljišč je Sklad kmetijskih zemljišč in gozdov RS kar se tiče kmetijskega dela, 60 arov 
zemljišča ob parku pa je v lasti Semesadik Mengeš. Ker je to privat lastnina, se tu zelo težko kaj doseže. 

 
*     *     *     *     * 

 
Milan KAROLI je zastavil naslednji vprašanji: 
- Odbor za gospodarstvo je na svoji 5. redni seji razpravljal o predlogu razlagalnih tabel, ki je bil s strani 

župana in OS tudi odobren. Podano je bilo mnenje, da se pač z ozirom zaradi finančnih sredstev 
realizira v letu 2016, vendar je odbor za gospodarstvo sprejel stališče, da bi se aktivnosti, ki niso 
povezane s finančnimi sredstvi, naj pristopile na OU takoj in sicer zbiranje informacij, ponudniki,… 
skratka vse aktivnosti, da bi bilo do leta 2016 vse to pripravljeno, da bi se potem lahko šlo nemoteno v 
realizacijo. To je predlog odbora in obenem vprašanje OU, če bi lahko pristopila k izvajanju teh 
aktivnosti. 

- Zakaj TIPS v Gederovcih ne obratuje? 



 

 

Stran 7 od 9 

 

ŽUPAN je glede razlagalnih tabel povedal, da se bo pristopilo k aktivnostim. Glede TIPS-a je pojasnil, da 
imamo samo enega JD na področju turizma, ki skrbi za zadeve na OU. Čaka se ponovni razpis za JD, ki je bil 
obljubljeni, da bi dobili še enega delavca in bo lahko TIPS obratoval od 7.00 do 17.00 ure ter tudi v soboto 
in nedeljo.  
 

*     *     *     *     * 
 
Tibor CIGUT je podal mnenje vaščana iz Petanjec in sicer, da se dela na betonskem delu nasipa opravljajo 
slabo, da se je ob zadnjem deževju pokazalo, da voda spet vre pod njim. Glede obnove fasade na občinski 
zgradbi je vaščan mnenja, da ni potrebna izolacija, kajti je obstoječi zid debeline 70 cm in je to vstran 
metanje denarja.  
 
ŽUPAN je glede fasade povedal, da gre za zid debeline 30 cm, kuri se na kurilno olje, kar je eden najdražjih 
energentov in žal po trenutnih razpisih oziroma zahtevah za javne razpise smo vedno izpadli, ker je bila 
zgradba manjša kot 200 m2. Kar se tiče betonskega dela nasipa je povedal, da se bo zadeva preverila in 
pogledala.  
 
Tibor CIGUT je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 
Vinko GAJŠT je predlagal, da se sprejme sklep o spremembi Odloka o programu opremljanja stavbnih 
zemljišč in o podlagah za odmero komunalnega prispevka za obstoječo komunalno opremo za območje 
občine Tišina in sicer na način, da v primeru prvega zapadlega neplačanega obroka zapadejo v plačilo tudi 
vsi nadaljnji še nezapadli obroki in se izvede postopek izterjave.  
 
Tibor CIGUT je pojasnil, da se ta sklep ne more sprejeti, ker nima pravne podlage za kakršnokoli izvršilno 
dejanje, dokler ne zapade, ni plačljivo.  
 
V nadaljevanju je Vinko GAJŠT predlagal, da se sprejme sklep, da le odbori obravnavajo vsa letna poročila, 
občinski svet pa se z njimi samo seznani in jih ne obravnava ampak jih dobi samo kot gradivo. Na 
občinskem svetu naj se obravnavajo le poročila kjer je občina soustanovitelj. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (15 prisotnih, ZA = 14) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 71: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA LE ODBORI OBRAVNAVAJO VSA LETNA POROČILA, 
OBČINSKI SVET PA SE Z NJIMI SAMO SEZNANI IN JIH NE OBRAVNAVA AMPAK JIH DOBI SAMO KOT 
GRADIVO. NA OBČINSKEM SVETU NAJ SE OBRAVNAVAJO LE POROČILA KJER JE OBČINA 
SOUSTANOVITELJ. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Vinko GAJŠT je povedal, da se odbori vaških skupnosti na vsaki seji srečujejo s problematiko kontejnerjev 
za smeti po vaseh oziroma ekološkimi otoki. Predlagali so, da bi naj občina glede tega nekaj ukrenila, da se 
te smeti ne bi razmetavale naokoli. Predlagal je ureditev začasnega zbirnega centra zbiranja odpadkov na 
Tišini. Predlagal je sprejem sklepa, da se najde prostor oziroma zemljišče v lasti občine in se uredi zbirni 
center v občini Tišina. 
 
ŽUPAN je povedal, da je potrebno to urediti s spremembo standarda o ravnanju z odpadki, zato tu sklep 
občinskega sveta ne pride v poštev, edino se lahko smatra kot pobuda. Občina tudi nima v lasti takega 
zemljišča.  
 
Vinko GAJŠT se je strinjal, da se ta predlog smatra kot pobuda. 
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V nadaljevanju je predlagal, da se sprejme sklep oziroma sprememba in dopolnitev Odloka o občinskem 
prostorskem načrtu občine Tišina, da se v 27. členu enotno urejanje TI-1 predpisuje, da se pomožne 
objekte kamor spada tudi nadstrešek, gradi v notranjosti parcele.  
 
Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ je povedala, da je v postopku sprejemanje sprememb in dopolnitev občinskega 
prostorskega načrta in tudi besedilo odloka se lahko sprejme le v celovitem postopku sprememb in 
dopolnitev, ki so v teku. Samo sklep občinskega sveta ne more spremeniti občinskega prostorskega načrta. 
Ta predlog je že vključen v predlagane spremembe in dopolnitve. Kdaj to časovno bo, je težko povedati. Je 
v teku. 
 
Vinko GAJŠT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
Vinko GAJŠT je zastavil naslednja vprašanja: 
- Ali je možno, da bi se z obnovo fasade na občinski zgradbi naredila tudi izolacija stropa? 
- Zaprosil je za cenilni zapisnik za prodajo stanovanja v bloku na Tišini. 
 
ŽUPAN je glede izolacije stropa povedal, da v letošnjem letu sredstev za ta namen v proračunu ni, lahko pa 
se da kot predlog za proračun za leto 2016. Vinko GAJŠT se je strinjal, da se ta zadeva da kot predlog za 
proračun za naslednje leto. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ je glede cenilnega zapisnika povedala, da je 
zapisnik javna listina ampak se ga lahko dobi samo na vpogled ne pa kopija. S tem, da mu junija poteče 
veljavnost, zato bo potreben pred ponovno dražbo pridobiti novega. Vinko GAJŠT je bil s podanim 
odgovorom zadovoljen. 
 
V nadaljevanju je glede večnamenske športne dvorane zastavil naslednja vprašanja zastavljena s strani 
občanov: 
- Kaj nam bo dvorana prinašala (vzdrževanje, zaposlitev vzdrževalca, ogrevanje), ali jo bomo rabili samo 

za potrebe šole, ali bomo imeli v tej dvorani »veselice«, saj imamo dvorano, ki jo še sedaj ne 
izkoristimo in je niti ne napolnimo? Prav tako je že sedaj težava, da preveč potrošimo na kurjavi na 
sedanji dvorani, kaj šele na večnamenski športni dvorani. Kdo jo bo segreval v času zime, ko se ne bo 
uporabljala 100 %? Projektantu je cilj, da je čim večja dvorana, več kvadrature, da je več zaslužka za 
projektanta. 

 
ŽUPAN je povedal, da bo stara telovadnica stara naslednje leto 50 let. Naslednja se bo gradila za 
naslednjih 50 let in občina Tišina si zasluži ene pošteno dvorano. Poudaril je, da je v občini 50 društev in se 
vedno sprašujemo zakaj je večina prireditev skoncentrirano od 1. maja do 15. septembra. Na tem se lahko 
gradi tudi nadaljnji razvoj športa. Kar se tiče kurjave je podal primerjavo starega vrtca in novega in sicer 
sedaj se pokuri toliko kot prej v starem (stari je imel 291 m2, novi pa ima 1240 m2). Enako bo pri tej 
telovadnici. Ni pa poštene jedilnice in še kakšen prostor je potreben, če se bo že delalo, da se naredi nekaj 
poštenega. Namen dvorane je večnamenski in ne samo za šolo. Večnamensko športno dvorano bo moral 
nekdo upravljati, šola tega ne more.  
 
Vinko GAJŠT je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Saško KUHAR je glede podpisane peticije za ureditev odtočnega jarka v Tišini v »mlečni ulici« povedal, da 
je bil na podlagi te peticije opravljen ogled inšpektorja. Inšpektor je podal tudi pisni odgovor oziroma 
pojasnilo pobudniku te peticije, vendar pa je prejel s strani določenih podpisnikov tudi informacijo, da ta 
odgovor ni prišel do njih. Odgovor je prejela tudi občina in je prosil, če se lahko ta kopija pošlje vsem 
podpisnikom te peticije.  
 
ŽUPAN je povedal, da kdo bo želel. Naj pride na  občinsko upravo in bo ta odgovor dobil. 
 
Saško KUHAR je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
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*     *     *     *     * 
 

Franc KOVAČ  je zastavil naslednja vprašanja: 
- Kako je z ureditvijo razsvetljave na parkirišču pri pokopališču in z ureditvijo terase pri mrliški vežici na 

pokopališču na Petanjcih, glede na to, da so sredstva v proračunu? 
- Kakšne so možnosti v tem mandatnem obdobju za asfaltiranje parkirišče pri pokopališču na Petanjcih? 
- Kakšna je možnost za premestitev otroških igral na igrišče na Petanjcih? 
 
ŽUPAN je glede investicij povedal, da so v proračunu in bodo izvedene. Kar zadeva asfaltiranje parkirišča, 
je vse odvisno od finančnih zmožnosti, kar pa bo zelo težko, saj bomo morali zagotoviti 100 % sredstev iz 
lastnih virov, kajti za cestno infrastrukturo ni nobenih razpisov. Glede otroških igral je povedal, da je bila 
takrat dana taka pobuda, zato so se igrala tam postavila. Če bo vaški odbor vztrajal pri tem, da se igrala 
premestijo, bo potrebno zagotoviti sredstva, ki pa jih v občinskem proračuni ni. Druga zadeva pa je, da so 
to evropska sredstva in je bil mnenja, da to ni tako enostavno.  
 
Franc KOVAČ je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 
 
 
 
 
7. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 20.00 uri. 
 
 
 
Zapisala         Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


